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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 24 JUNI 2021 
 
Aanwezig: Jordi Boulet, voorzitter 

Werner Raskin, burgemeester 
Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Linda Verjans, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, 
Wendy Bollen, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Stanny Crommen, Eddy 
Vandecaetsbeek, Ria Moesen, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Verontschuldigd: 

 
Liesbeth Werelds, Jasper Goffin, raadsleden 
 

 
De vergadering wordt geopend om 20u20 
 
In openbare vergadering 
 

01 Secretariaat (gemeente) - Verkiezing van de schepen - Goedkeuring 
 
Op 7 mei 2021 heeft dhr. R. Coenegrachts, gemeenteraadslid, schriftelijk ontslag genomen als gemeenteraadslid 
en toekomstig schepen. Conform de oorspronkelijke voordrachtsakte ingediend na de verkiezingen van 14 
oktober 2018 zou dhr. R. Coenegrachts het schepenambt opnemen als opvolger van schepen Johan Schoefs en dit 
met ingang van 1 januari 2022. Gelet op het ontslag van dhr. R. Coenegrachts en gezien er in de oorspronkelijke 
voordrachtsakte geen opvolger voor dhr. R. Coenegrachts werd opgenomen, valt het (toekomstige) schepenambt 
open. 
 
De gemeenteraad besliste tijdens de zitting van 27 mei 2021 om het opengevallen schepenambt terug in te 
vullen. 
 
Op 16 juni 2021 werd een nieuwe akte van voordracht van een kandidaat-schepen in de gevallen, vermeld in 
artikel 49 van het decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur, ingediend bij de algemeen directeur 
samen met de uittreksels uit het bevolkingsregister en uit het strafregister (model 1) van de voorgedragen 
kandidaat, dhr. J. Schoefs. 
 
De algemeen directeur, dhr. G. Rouffa, overhandigt de akte van voordracht aan de voorzitter van de 
gemeenteraad, dhr. J. Boulet. 
 
De voorzitter van de gemeenteraad heeft vastgesteld dat de akte van voordracht voldoet aan alle 
vormvoorschriften. De voordrachtsakte is ondertekend door meer dan de helft van de verkozenen op de lijsten 
die aan de verkiezingen van 14 oktober 2018 deelnamen en door een meerderheid van de personen die op 
dezelfde lijst werden verkozen als de voorgedragen kandidaat-schepen. De akte van voordracht is derhalve 
ontvankelijk. 
 
De voorgedragen kandidaat-schepen wordt verkozen verklaard. Teneinde geïnstalleerd te worden in zijn functie 
legt de schepen volgende eed af in handen van burgemeester Werner Raskin: "Ik zweer de verplichtingen van 
mijn mandaat trouw na te komen". Dhr. J. Schoefs zal zijn huidige schepenambt verder zetten gedurende de 
volledige duur van de legislatuur en dit als derde schepen. 
 
 

02 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke tussenkomst OCMW Hoeselt (boekjaar 2020) - Goedkeuring 
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De gemeenteraad keurt het voorstel van de Financiële Dienst om geen gemeentelijke tussenkomst aan het 
OCMW Hoeselt te bepalen unaniem goed. De gemeenteraad neemt kennis van het tekort bij het OCMW Hoeselt 
(boekjaar 2020). 
 
Conform de bepalingen van het Decreet Lokaal Bestuur (artikel 249) vormen de beleidsrapporten van gemeente 
en OCMW vanaf het boekjaar 2020 een geïntegreerd geheel. Een gevolg hiervan is dat de jaarlijkse gemeentelijke 
werkingstoelage aan het OCMW, zoals van toepassing tot en met boekjaar 2019, niet meer bestaat. Artikel 274 
van het Decreet Lokaal Bestuur bepaalt enkel dat de gemeente ervoor moet zorgen dat het OCMW zijn financiële 
verplichtingen kan nakomen. De gemeenteraad en de OCMW-raad kunnen in consensus het bedrag van een 
gemeentelijke tussenkomst aan het OCMW bepalen. De regelgeving bevat evenwel geen definitie van het begrip 
'financiële verplichtingen' en er wordt geen berekeningswijze of model opgelegd. 
 
Gezien het Decreet Lokaal Bestuur expliciet kiest voor geïntegreerde beleidsrapporten en gelet op het ontbreken 
van verdere regelgeving stelt de Financiële Dienst voor om geen gemeentelijke tussenkomst aan het OCMW 
Hoeselt te bepalen. De financieel directeur stelt de raadsleden evenwel in kennis van het overschot of het tekort 
van het boekjaar voor de afzonderlijke entiteiten. Deze informatie is beschikbaar in schema T5 van de 
jaarrekening (toelichting bij de balans), meer bepaald in de 'mutatiestaat van het nettoactief' onder rubriek B. 
 
Voor het boekjaar 2020 zijn de overschotten of tekorten als volgt: 
voor de gemeente Hoeselt bedraagt het overschot van het boekjaar  2.855.162 EUR 
voor het OCMW Hoeselt bedraagt het tekort van het boekjaar    - 970.198 EUR 
het geïntegreerd overschot van het boekjaar bedraagt    1.884.964 EUR 
 
Met betrekking tot het boekjaar 2020 waren er geen geldtransfers nodig om een gebrek aan liquiditeiten bij het 
OCMW Hoeselt op te vangen. Dergelijke geldtransfers behoren tot het thesauriebeheer en zodoende tot de 
bevoegdheid van de financieel directeur. Als er geldtransfers nodig zijn, zal daarover gerapporteerd worden aan 
de respectievelijke raden op het ogenblik van de vaststelling van de jaarrekening. 
 
 

03 Financiën (gemeente) - Vaststelling jaarrekening 2020 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de vaststelling van zijn deel van jaarrekening 2020 unaniem goed met de volgende saldi: 
budgettair resultaat boekjaar 604.031 EUR 
gecumuleerd budgettair resultaat 11.515.200 EUR 
beschikbaar budgettair resultaat 11.407.309 EUR 
autofinancieringsmarge  2.020.652 EUR 
balanstotaal  42.353.532 EUR 
overschot van het boekjaar 1.884.964 EUR 
 
De gemeenteraad keurt het deel dat de OCMW-raad heeft vastgesteld in zitting van heden unaniem goed en stelt 
de jaarrekening 2020 derhalve definitief vast. De gemeenteraad neemt kennis van de verklarende ‘documentatie’ 
bij de jaarrekening 2020. 
 
Conform de bepalingen van het Decreet Lokaal Bestuur (artikel 249) vormen de beleidsrapporten van de 
gemeente en het OCMW vanaf boekjaar 2020 een geïntegreerd geheel. Elke entiteit behoudt evenwel zijn eigen 
bevoegdheden voor de vaststelling van de beleidsrapporten. Zowel de gemeenteraad als de OCMW-raad moeten 
eerst hun eigen deel van de jaarrekening vaststellen. Daarna kan de gemeenteraad het deel van de jaarrekening 
dat de OCMW-raad heeft vastgesteld, goedkeuren, waardoor de geïntegreerde jaarrekening definitief is 
vastgesteld. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Marc Bamps merkt op dat de burgemeester dit fantastisch heeft voorgelezen. Alle raadsleden hadden 
deze documenten echter al ontvangen. Hij had hun dit dus kunnen besparen, bij wijze van spreken. Verder krijgt 
raadslid Marc Bamps eigenlijk een déja vu, want net als bij jaarrekening 2018 en 2019 hoort hij net hetzelfde met 
betrekking tot jaarrekening 2020 en dat is: veel plannen, veel bedoelingen, maar niets uitgevoerd. 
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Burgemeester Werner Raskin vraagt raadslid Marc Bamps om zijn ogen te openen als hij buiten komt in Hoeselt. 
Er zijn overal werkzaamheden. 
 
Raadslid Marc Bamps denkt dat burgemeester Werner Raskin daarmee doelt op de wegeniswerken, maar daar zit 
het gemeentebestuur voor niets tussen. 
 
Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat hij bevoegd is voor financiën en dat al die werken in deze 
jaarrekening zijn opgenomen. Hij wijst erop dat raadslid Marc Bamps bankdirecteur is geweest en dus toch zou 
moeten begrijpen dat projecten over 2 jaar uitgevoerd worden. Niet alles is doenbaar op 1 jaar. Leningen worden 
ook op 20 jaar gegeven. Er zijn nu eenmaal werken die niet op 1 jaar uitgevoerd kunnen worden en dan moeten 
de kredieten overgedragen worden. 
 
Raadslid Marc Bamps merkt op dat burgemeester Werner Raskin dat vorig jaar ook al heeft gezegd. 
 
Burgemeester Werner Raskin bevestigt dat, maar geeft aan dat dat de kredieten van het jaar daarvoor waren. 
 
Raadslid Marc Bamps stelt vast dat dit dus ieder jaar gezegd wordt. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat dat ook logisch is. Er is quasi niets dat op 1 jaar afgewerkt kan 
worden. Het duurt vaak 2 jaar en soms zelfs 3 jaar. 
 
Raadslid Marc Bamps geeft aan dat de nieuwe looppiste op de site Ter Kommen nochtans wel op 1 jaar of zelfs op 
een paar maanden afgewerkt kon worden. En dan komt zijn slecht karakter boven... Die investering is in februari 
of maart 2021 goedgekeurd door de gemeenteraad en nu is ze al afgewerkt. Dus dat kon wel snel. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat dat soort kleinere projecten inderdaad snel gedaan kunnen worden. 
Grotere projecten zoals bvb. van Aquafin gaan over miljoenen en dat kan je niet zomaar op enkele maanden of 
een jaar afwerken. 
 
Raadslid Marc Bamps benadrukt dat hij het niet heeft over de projecten van Aquafin, maar over de 
beleidsdoelstellingen van dit bestuur. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat dat allemaal in orde komt. 
 
Raadslid Marc Bamps merkt op dat dit nu net de déja vu is die hij krijgt van dit bestuur. 
 
Burgemeester Werner Raskin merkt op dat hij blij is dat het gezien wordt. 
 
Raadslid Fons Capiot vindt dat het er niet toe doet of iemand directeur is geweest van een bank of niet. Hier zijn 
de aanwezigen gemeenteraadsleden. En dat soort bemerkingen kan men missen als kiespijn. Voor het overige wil 
raadslid Fons Capiot - net als burgemeester Werner Raskin - zijn felicitaties overmaken aan de financieel 
directeur. Burgemeester Werner Raskin noemde haar 'buiten categorie', maar vroeger werd er dan een mooie 
bloementuil overhandigd. Dat gebeurt nu nooit meer. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat het gemeentebestuur de financieel directeur persoonlijk zal 
bedanken. Dat heeft hij vorig jaar trouwens van zijn eigen centen gedaan. 
 
Raadslid Fons Capiot vindt dat dat niet ten persoonlijke titel moet gebeuren. Dat moet gedaan worden namens de 
gemeente Hoeselt. 
 
In dat geval vindt burgemeester Werner Raskin dat alle ambtenaren bedankt moeten worden. Ze zetten zich 
allemaal in. De financieel directeur is geweldig, maar er zijn nog vele medewerkers die geweldig zijn. Iedereen 
verdient dan wel een pluimpje. 
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04 Financiën (gemeente) - Reglement betreffende de belasting voor het inzamelen en verwerken van 
huishoudelijke afvalstoffen - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt het gemeentelijk reglement betreffende de 'belasting voor het inzamelen en verwerken 
van huishoudelijke afvalstoffen' unaniem goed. 
 
Naar aanleiding van de omzendbrief van 18 december 2020 betreffende de inzameling van asbestcement via de 
recyclageparken met onder andere de verplichting tot verpakt aanleveren van asbest keurde Limburg.net op 24 
maart 2021 een nieuw afvalreglement goed. 
 
De verplichting tot het verpakt aanleveren van asbest wordt opgenomen in het gemeentelijk reglement 
betreffende de 'belasting voor het inzamelen en verwerken van huishoudelijke afvalstoffen'. De tarieven van de 
verpakkingen die vooraf moeten aangekocht worden in het recyclagepark worden vastgesteld als volgt: 
- buisfolie: 1,00 EUR/stuk (± 2,5 m) 
- mini-bag: 1,00 EUR/stuk. 
Een set beschermingsmateriaal voor 2 personen kan aangekocht worden aan 10,00 EUR/stuk. 
 
 

05 Omgeving - Afvalreglement betreffende het beheer van huishoudelijke afvalstoffen en vergelijkbare 
bedrijfsafvalstoffen - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt het afvalreglement betreffende het beheer van huishoudelijke afvalstoffen en 
vergelijkbare bedrijfsafvalstoffen unaniem goed met ingang van 5 juli 2021. 
 
Het afvalreglement van 28 november 2013 dient aangepast te worden naar aanleiding van de verplichting om 
asbestafval verpakt aan te leveren in het recyclagepark en omwille van de uitbreiding van de inhoud van de PMD-
zak. Daarnaast zullen voortaan ook matrassen selectief ingezameld worden in het recyclagepark en werd de 
verplichting om te reserveren voor toegang tot het recyclagepark toegevoegd. 
 
Schepen Bert Vertessen licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Christiaan Hex geeft aan dat hij met betrekking tot het afsprakensysteem in het containerpark heeft 
opgevangen dat mensen het ambetant vinden dat het systeem niet flexibel is. De reservatie dient 24 uur op 
voorhand gemaakt te worden. Je kan dus niet meer last-minute naar het containerpark en je kan de dag zelf ook 
geen lege tijdssloten meer invullen. Raadslid Christiaan Hex snapt dat het voor de parkwachters interessant is, 
maar hij vreest dat nogal wat mensen 2 of 3 afspraken op een week vastleggen. Zijn er eigenlijk cijfers over het 
aantal mensen dat niet komt opdagen? De parkwachters hebben toch lijsten waarop ze dit afvinken? Het zou wel 
eens kunnen dat je de parkwachters met deze manier van werken wel een heel rustige daginvulling bezorgt. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat het aantal afmeldingen heel goed meevalt. Vaak heeft dit te maken met 
de weersomstandigheden. Mensen maken een afspraak, maar als het dan die dag slecht weer is, stellen ze hun 
plannen of werken uit. En dan komen er af en toe tijdssloten vrij. Deze bemerking over het reservatiesysteem is 
tijdens het schepencollege ook gemaakt door schepen Yves Croux. Er zal bekeken worden of dit teruggeschroefd 
kan worden zodat je bijvoorbeeld 's avonds de open tijdssloten van de dag nadien alsnog zou kunnen invullen. 
 
Raadslid Christiaan Hex merkt op dat het invullen van lege tijdssloten op de dag zelf toch ook heel interessant zou 
kunnen zijn. Er moet toch een systeem bestaan waarop je live kan kijken of er nog iets vrij is, je dit aan kan klikken 
en dan pakweg een half uur later kan langsgaan? Dan blijft het resultaat van een gespreide workload in het 
containerpark behouden en je geeft toch flexibiliteit aan de bevolking om last minute naar het containerpark te 
gaan. 
 
Serge Voncken oppert als alternatief - mocht het voorstel van raadslid Christiaan Hex niet kunnen - dat je naast 
het systeem van afspraken ook tijdsblokken voorziet waarop je wel vrij naar het containerpark kan gaan. Volgens 
raadslid Christiaan Hex zou je dit kunnen voorzien op momenten in de week waarvan je vooraf weet dat ze net 
minder druk zijn. 
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Burgemeester Werner Raskin kan erin komen dat het systeem van afspraken licht aangepast moet worden, maar 
de afspraakregeling is een fantastisch succes. Er zijn geen files van wachtenden meer in de Goosstraat. Dat was 
gevaarlijk. Daarmee worden dus mogelijke verkeersongelukken vermeden. Iedereen wordt bovendien heel vlug 
en dadelijk geholpen. Alle bezoekers zijn heel tevreden. Een kleine wijziging in het reglement moet echter wel 
mogelijk zijn. Het schepencollege zal dit bekijken. En daarbij zal rekening gehouden worden met alle suggesties 
die vandaag gedaan zijn. 
 
Raadslid Christiaan Hex benadrukt dat hij de afgelopen maanden heel veel klachten heeft gehoord over het 
containerpark. Hij wil dit maar meedelen. Zeker het reservatiesysteem wordt in vraag gesteld en dan vooral door 
zelfstandigen. Iemand die zelfstandig in de bouw werkt of in het tuinonderhoud moet vaak de dag zelf last minute 
nog naar het containerpark kunnen gaan. Al die mensen gaan naar het containerpark van Bilzen. Dat is 
makkelijker om hun afval af te laden. 
 
Voorzitter Jordi Boulet sluit het agendapunt af met het voorstel om het reglement goed te keuren zoals het 
voorligt. Eventuele aanpassingen in het afsprakensysteem kunnen dan nog geregeld worden via het college van 
burgemeester en schepenen. Zij kunnen de werking verder optimaliseren. 
 
 

06 Omgeving - Klimaatactieplan Hoeselt 2030 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het 'Klimaatactieplan Hoeselt 2030' goed met 12 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner 
Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy 
Bollen, Stanny Crommen en Ria Moesen), 5 stemmen tegen (Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke 
Claesen en Marc Bamps) en 2 onthoudingen (Fons Capiot en Eddy Vandecaetsbeek). 
 
In oktober 2015 lanceerde de Europese Commissie het 'Burgemeestersconvenant voor Klimaat en Energie 2030'. 
Het convenant werd door de gemeente Hoeselt ondertekend en heeft als doel de CO2-uitstoot op het 
grondgebied van de gemeente met minstens 40% te doen dalen tegen 2030 en de gemeente uit te laten groeien 
tot een veerkrachtige plaats. Door de ondertekening van het burgemeestersconvenant engageerde het bestuur 
zich voor de opmaak van een nulmeting, een risico- en kwetsbaarheidsanalyse en een Actieplan voor Duurzame 
Energie en Klimaat (SECAP of klimaatactieplan). 
 
Schepen Bert Vertessen en milieudeskundige Annelies Pletsers lichten het agendapunt toe. 
 
Raadslid Mieke Claesen dankt de milieudeskundige voor haar uiteenzetting en is alvast blij hierbij een aantal 
dingen gehoord te hebben die ze niet kon terug vinden in het klimaatactieplan. Ze merkt op dat zij al tijdens de 
gemeenteraad van 28 mei 2020 - meer dan een jaar geleden - het schepencollege gevraagd heeft naar het 
klimaatplan van de gemeente Hoeselt en geeft aan dat zij toen daarbij ook heeft gezegd dat ze van elke schepen 
concrete maatregelen verwachtte binnen zijn of haar beleidsdomein. En vervolgens ook welke middelen en 
personeelsinzet men daarvoor voorziet. De fractie Best Groen keek toen al vol ongeduld uit naar het Hoeselts 
klimaatplan. Het zou een plan moeten zijn met lokaal gedragen concrete stappen vooruit, eerder dan een 
theoretisch, ambitieus, maar onrealistisch plan zonder partners. Best Groen was vol verwachting, want ook al in 
maart 2019 had dit schepencollege te kennen gegeven dat zij tegen eind 2019 een klimaatplan zouden indienen 
bij Europa en dat dat klimaatplan zou worden opgemaakt en uitgevoerd met een horizontale aanpak waarbij alle 
diensten en beleidsdomeinen zouden betrokken worden. Raadslid Mieke Claesen geeft nu aan dat zij in het 
voorliggende klimaatplan eigenlijk niets terug vindt van die betrokkenheid en horizontale aanpak. De raadsleden 
hebben één week voor de gemeenteraad een heel lijvig document ontvangen en samen met de jaarrekening 2020 
was dit heel wat om door te nemen. Zij heeft hier heel veel tijd in gestoken en dat is niet evident met ook nog een 
reguliere job. Raadslid Mieke Claesen dankt de milieudeskundige voor het afleveren van dit mooie document en 
maakt hiervoor ook haar felicitaties over. Zij benadrukt dat de opmerkingen die zij nu zal maken helemaal niet 
voor rekening van de dienst Omgeving zijn. Het zijn het schepencollege en de burgemeester die verantwoordelijk 
zijn voor het plannen en uitvoeren van maatregelen en die daarvoor ook budget moeten voorzien. En daar wringt 
toch wel het een en het ander. 
 
Raadslid Mieke Claesen vindt dat het een ambitieus, maar toch vooral theoretisch plan is geworden. En volgens 
haar is het ook een onrealistisch plan zonder concrete maatregelen en zonder dat er middelen voorzien zijn om 
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die plannen uit te voeren. Wat betreft mitigatie staan er 76 maatregelen in dit klimaatplan, wat adaptatie betreft 
gaat het om 52 maatregelen en dan zijn er nog 6 transversale maatregelen. Samen zijn dat 134 maatregelen die 
het schepencollege dus gaat moeten nemen. En daarbovenop zijn er voor elke maatregel ook nog mogelijke 
acties voorzien. Maar voor geen enkele van die maatregelen vindt raadslid Mieke Claesen iets concreet terug. Er 
is geen timing en zeker geen budget. Meer dan een jaar geleden las raadslid Mieke Claesen in Het Belang van 
Limburg dat de stad Genk 42 miljoen EUR voorzag voor haar klimaatplan en de stad Hasselt 100 miljoen EUR. En 
in het klimaatplan van de stad Bilzen vond raadslid Mieke Claesen een heel mooie tabel met een overzicht van de 
uitgaven per maatregel alsook van de subsidies die men per maatregel zal krijgen. Dit is in het plan van Hoeselt 
niet terug te vinden. 
 
De fractie Best Groen vindt - zoals in mei 2020 ook al aangegeven - participatie van de burger heel belangrijk bij 
een klimaatactieplan. Daarvoor dient het platform 'Oer Gedach', maar dat is eigenlijk maar een begin. Dat is niet 
voldoende om te spreken van participatie van de burger. Eigenlijk moet er permanente betrokkenheid zijn van de 
burgers om een lokaal klimaatbeleid te laten slagen. Er zijn heel wat goede voorstellen gedaan, maar er is tot nu 
toe - intussen 7 maanden na de eerste voorstellen - niets concreet mee gebeurd. Je hoeft in de toekomst niet 
meer te verwachten van de mensen dat ze nog voorstellen gaan doen als zij niet het gevoel krijgen dat er iets 
concreet mee gedaan wordt zoals de opstart van een project, de opmaak van een subsidiereglement, e.a. Een 
subsidie voor bijvoorbeeld geveltuintjes zou makkelijk te realiseren zijn. Daar had men al mee kunnen uitpakken. 
Raadslid Mieke Claesen stelt vast dat het bijvoorbeeld wel mogelijk is om op korte termijn 10.000,00 EUR te 
voorzien om de horeca te ondersteunen tijdens het Europees kampioenschap voetbal. Waarom is het dan niet 
mogelijk om bijvoorbeeld ook 10.000,00 EUR te voorzien om een buurtcomité groen te laten aanplanten en 
onderhouden of om de aanleg van geveltuintjes te stimuleren? 
 
Naast participatie - heel belangrijk in het verdere traject - vindt raadslid Mieke Claesen ook communicatie 
belangrijk. Welke strategie zal het gemeentebestuur hier aannemen? Welke timing? Hoe zal het bestuur de 
positieve effecten van een klimaatbeleid benadrukken voor haar personeel en voor haar inwoners? Hoe realiseer 
je de lokale verankering van het klimaatplan en de participatie van de burgers? Er ligt hier een heel mooi 
theoretisch plan dat grotendeels copy paste is van provinciale en gemeentelijke plannen. En Hoeselt hoeft het 
warm water niet opnieuw uit te vinden. Niets belet dat men bepaalde elementen of acties - die goed zijn - van 
andere gemeenten overneemt. Maar raadslid Mieke Claesen merkt op dat Hoeselt plant om 134 maatregelen uit 
te voeren. In Genk en in Hasselt zijn er dat een 50 à 60-tal, maar die zijn wel concreet en die hebben dan ook een 
goede kans om uitgevoerd te worden. Als je - zoals Hoeselt - 134 maatregelen voorziet, maar niets concreet dan is 
de kans groot dat er van die 134 maatregelen ook niks gaat uitgevoerd worden. Raadslid Mieke Claesen heeft 
sterk het gevoel dat de gemeentelijke milieudeskundige daar heel veel tijd ingestoken heeft, maar dat er weinig 
betrokkenheid geweest is van andere gemeentelijke diensten, van andere schepenen of van de 
gemeenteraadsleden. Niemand heeft op voorhand dit plan kunnen inkijken of daar suggesties voor kunnen doen. 
Ook de inwoners niet. 
 
Raadslid Mieke Claesen merkt verder op dat een lokaal klimaatbeleid maar kan werken als er binnen elk 
beleidsdomein permanent wordt nagedacht over de klimaatimpact van maatregelen en beslissingen. Dat is een 
politieke verantwoordelijkheid. Bij elke beslissing die de schepenen en de diensten waar zij verantwoordelijk voor 
zijn in de toekomst nemen, moet er gekeken worden of deze niet indruisen tegen het engagement dat genomen 
wordt in dit klimaatactieplan. Raadslid Mieke Claesen benadrukt daarbij nogmaals dat voor geen enkele 
maatregel in het klimaatplan middelen, budget of personeel wordt voorzien. En ook in de begroting is er geen 
budget voorzien. Met welke middelen wil de gemeente Hoeselt die maatregelen gaan uitvoeren? Het is nodig dat 
er een structureel beleid gevoerd wordt. Het merendeel van de maatregelen die voorgesteld worden in het plan 
hebben betrekking op sensibiliseren - vage plannen - maar nergens vindt raadslid Mieke Claesen concrete 
structurele voorstellen om de energie-efficiëntie te verhogen of de CO² uitstoot te reduceren. De fractie Best 
Groen wil niet dat dit een vrijblijvend plan is en blijft. Ze verwachten dat elke schepen voor zijn beleidsdomein 
concrete projecten met timing, budget en personeelsinzet naar voren brengt. Raadslid Mieke Claesen stelt voor 
dat elke schepen op de gemeenteraad van september as. eens toelicht wat hij of zij binnen zijn beleidsdomein 
kan en zal realiseren van dit klimaatplan en voorstelt waar iets ondernomen zal worden, wat en tegen wanneer. 
 
De fractie Best Groen - nog steeds bij monde van raadslid Mieke Claesen - vraagt verder ook dat er jaarlijks op de 
gemeenteraad een voortgangsrapportering wordt gedaan. En dan niet zozeer van de data die toch altijd met 
enkele jaren vertraging komen, maar wel via een overzicht van wat er concreet gerealiseerd is in het jaar dat 
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voorbij is. Vervolgens geeft raadslid Mieke Claesen enkele voorbeelden van structurele maatregelen die genomen 
zouden kunnen worden. Zo zou men - om de toename van CO² een halt toe te roepen - de gemeentelijke 
gebouwen kunnen aanpakken. Dat staat dan ook vermeld in voorliggend klimaatactieplan. Maar hoe gaat men dit 
doen? Wanneer? En met welk budget? Het gemeentebestuur zou bijvoorbeeld zonnepanelen kunnen installeren 
op haar gebouwen. Inzake transport scoort de gemeente Hoeselt erg laag in duurzame mobiliteit. Tot wel 90% 
van de verplaatsingen gebeurt met de auto. Er wordt heel weinig gebruik gemaakt van de fiets. Het 
gemeentebestuur zou dus kunnen inzetten op de aanleg van bijkomende fietspaden. Maar welke maatregelen 
zou men nog kunnen nemen? Wanneer gaat men ze nemen? En met welk budget? En tenslotte zou men ook 
structurele maatregelen kunnen nemen op het vlak van productie van lokale energie. Dan moet men zich 
afvragen welke maatregelen realiseerbaar zijn. Zo zouden 2 kleine windturbines op Hoeselts grondgebied al 
kunnen volstaan om bepaalde doelstellingen te halen. In het verleden heeft het schepencollege de plaatsing van 
windmolens echter negatief geadviseerd en dus afgewezen. Komt er nog een nieuw project? En wordt dit 
opnieuw afgewezen of zal men dit alsnog realiseren? 
 
Voorzitter Jordi Boulet benadrukt in zijn reactie dat de agenda van de gemeenteraad 1 week op voorhand is 
doorgestuurd zoals voorgeschreven. Alle documentatie en inlichtingen zijn voor de raadsleden ten allen tijde op 
te vragen via de dienst Secretariaat. En conform het Decreet Lokaal Bestuur heeft een raadslid recht op een halve 
dag politiek verlof bij zijn werkgever om zo voldoende ruimte en tijd te hebben om de gemeenteraad voor te 
bereiden. 
 
Raadslid Fons Capiot dankt voorzitter Jordi Boulet voor de halve dag verlof die hij hem aanbiedt, maar maakt 
daarnaast vooral ook zijn felicitaties over aan de milieudeskundige voor haar werk. Hij vraagt zich vervolgens af 
wat er eigenlijk in de portemonnee zit voor al die maatregelen in het klimaatactieplan? Wat staat hiervoor in het 
meerjarenplan van de gemeente Hoeselt tussen nu en het jaar 2025? Hij geeft aan dat hij dit nog eens heeft 
nagekeken en dat het antwoord 'niks' is. Er staat in het meerjarenplan 2020-2025 helemaal niets voor de 
realisatie van de acties in het klimaatplan. De gemeenteraad kan hier dus nog uren over praten, maar er is geen 
geld, dus boeken toe. De bevoegde dienst en schepen Bert Vertessen zullen moeten aandringen bij het 
schepencollege om een budgetwijziging te doen. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat er wel degelijk voldoende budget is voorzien in het meerjarenplan 2020-
2025, maar dat die gelden niet gebundeld zijn in één krediet voor klimaatmaatregelen. Daarbij geeft hij als 
voorbeelden het hemelwaterplan dat in de praktijk wordt gebracht in Romershoven en het krediet voor de 
aankoop van nieuwe gemeentelijke voertuigen. Anderzijds klopt het wel dat een aantal mogelijke subsidies nog 
niet voorzien zijn in de begroting. Dat is bijvoorbeeld nog niet het geval voor de aangehaalde geveltuintjes of de 
aankoop van een thuisbatterij. Deze subsidies kunnen echter nog voorzien worden bij een volgende aanpassing 
van het meerjarenplan 2020-2025. Schepen Bert Vertessen spreekt vervolgens het voornemen uit om in het 
najaar 2021 een gemeentelijke klimaatcommissie op te richten met daarin zowel raadsleden als ambtenaren. 
Daar kunnen dan een aantal beleidskeuzes inzake klimaatmaatregelen gemaakt worden. Verder erkent hij dat er 
nog veel winst te boeken is op de duurzaamheid van de gemeentelijke gebouwen. In die zin staat op dit moment 
in de begroting ook krediet voor 2 energie-audits. Als die gedaan zijn, kunnen er keuzes gemaakt worden. Soms 
kan je met relatief kleine en goedkope ingrepen veel winst boeken. Dat zijn zogenaamde quick wins. Schepen Bert 
Vertessen wil deze maatregelen nemen samen met een zo groot mogelijke groep betrokkenen. En daarvoor hoeft 
er niet altijd budget te zijn, maar als dat nodig is, kan dat alsnog voorzien worden. Het klimaatactieplan is hierbij 
een leidraad. Ieder project of ieder initiatief dat het gemeentebestuur neemt, kan hier aan afgetoetst worden. 
Alle schepenen zullen hierbij betrokken worden en hun verantwoordelijkheid nemen. Een globaal bedrag plakken 
op de voorgestelde klimaatmaatregelen gaat op dit moment echter niet. Veel geld is er niet dus zal er gekozen 
moeten worden voor maatregelen die zo veel mogelijk winst opleveren. Qua tijdslijn wordt er gewerkt naar het 
jaar 2030, maar is het de bedoeling om zeker energieneutraal te zijn tegen het jaar 2050. Dat is heel ambitieus en 
vereist dat ieder project wordt afgetoetst aan het klimaatplan. Schepen Bert Vertessen zegt erg trots te zijn op 
het feit dat dit klimaatactieplan in eigen huis is opgemaakt. Vanaf september 2021 gaat het gemeentebestuur 
hiermee aan de slag. De nodige budgetten en subsidies zullen volgen. 
 
Raadslid Mieke Claesen pleit er nogmaals voor om de maatregelen concreet te maken. Zij vraagt iedere schepen 
om tegen september 2021 op te lijsten wat hij of zij gaat ondernemen. Er zijn nu al een aantal maatregelen 
lopende en er zullen in de toekomst nog nieuwe bijkomen. Maar deze dienen absoluut opgelijst en concreet 
gemaakt te worden. 
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Schepen Bert Vertessen reageert door te stellen dat alle mogelijke maatregelen opgehangen kunnen worden aan 
de kapstok van dit klimaatactieplan. En er zijn inderdaad al een aantal maatregelen lopende of concreet gepland. 
Dat geldt bijvoorbeeld voor de vergroening van het openbaar domein, de heraanleg van de begraafplaatsen, de 
herinrichting van Hoeselt centrum, het voorzien van terrassen voor de horeca, etc. Het is evenwel niet makkelijk 
om daar een concreet bedrag in euro's op te plakken. Maar het moet mogelijk zijn om hier de komende maanden 
een lijstje van te maken en hij zou het ook fijn vinden om dan de projecten en het bijhorende bedrag te kunnen 
benoemen. Schepen Bert Vertessen engageert zich om dit tegen september terug te koppelen aan de 
gemeentelijke klimaatcommissie. Daar kan men vervolgens keuzes maken en budgetten voorzien. 
 
 

07 Omgeving - Omgevingsvergunning 2020/0399 - Zaak der wegen - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het (her)aanleggen van 10 publieke parkeerplaatsen langs 
de Fresialaan deels op openbaar domein en deels op privé-domein volgens de bestaande verkaveling. Het 
bijzonder bestek, de meetstaat (kostenraming) en het inplantingsplan worden goedgekeurd. De gemeenteraad 
verleent haar goedkeuring voor aanpassing van het rooilijnplan. 
 
Projectontwikkelaar Kolmont heeft op 24 december 2020 een bijstelling van de verkaveling Middelste Kommen 
aangevraagd. De bijstelling heeft betrekking op het wijzigen van 16 open bouwloten naar 24 halfopen bouwloten 
met in hoofdzaak verplicht uit te voeren geschakelde carports en de herinrichting van publieke parkeerplaatsen. 
 
De aanvraag omvat een ingreep op het goedgekeurde rooilijnplan zoals oorspronkelijk goedgekeurd door de 
gemeenteraad in zitting van 26 april 2018, namelijk het (her)aanleggen van 6 naar 10 publieke parkeerplaatsen 
langs de Fresialaan. De bestaande rooilijn wordt gewijzigd waarbij lot 141 na definitieve oplevering van de 
aanlegwerken en na goedkeuring van de gemeenteraad gratis wordt overgedragen van het privé-domein naar het 
openbaar domein van de gemeente Hoeselt. 
 
 

08 Omgeving - Gratis grondafstand aan de gemeente Hoeselt van een perceel grond t.h.v. de Neder- en 
Bilzerstraat - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de gratis grondoverdracht van lot 5 (2a32ca) uit de verkaveling van een perceel Hoeselt, 
1ste afdeling sectie C nr 96 A t.h.v. de Nederstraat unaniem goed. Het perceel wordt toegevoegd aan het 
openbaar domein. 
 
Landmeter-expert M. Motten diende op 22 september 2019 een aanvraag omgevingsvergunning in voor het 
verkavelen van een perceel Hoeselt, 1ste afdeling sectie C nr 96 A in 3 loten voor halfopen bebouwing t.h.v. de 
Nederstraat. De vergunning werd bekomen op 28 januari 2020 met als last dat lot 5 van het verkavelingsplan 
(2a32ca) gratis aan de gemeente Hoeselt dient overgedragen te worden ter inlijving bij het openbaar domein om 
de veiligheid te vrijwaren. 
 
 

09 Omgeving - Aankoop perceel grond Nederstraat - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de aankoop van het perceel Hoeselt, 1ste afdeling sectie C 795 A met een oppervlakte 
van 360 m² unaniem goed. De aankoopprijs bedraagt 4.900,00 EUR, zijnde de schattingsprijs. 
 
Het tracé van de Nederstraat werd vele jaren geleden herlegd. Door de verschuiving van de weg dienden 
verschillende percelen door de gemeente Hoeselt aangekocht te worden. De aankoop van het perceel Hoeselt, 
1ste afdeling sectie C 795 A (360 m²) werd tot op heden echter nooit afgerond ondanks dat het perceel al jaren in 
gebruik is als openbare weg. 
 
 

10 Mobiliteit - Gemeentelijk aanvullend reglement op het verkeer in het kader van de invoering van 
snelheidszones - Goedkeuring 
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De gemeenteraad heft het gemeentelijk aanvullend reglement, zoals goedgekeurd door de gemeenteraad van 25 
januari 2018, op en keurt het aangepast gemeentelijk aanvullend reglement op het verkeer in het kader van de 
invoering van snelheidszones unaniem goed. 
 
Gezien de hoofdingang van het IKSO zich in de Bruiloftstraat bevindt, wordt de huidige zone 30 schoolomgeving, 
die zich nog aan de ingang ter hoogte van de Dorpsstraat bevindt, verplaatst. Tevens zijn er een aantal Hoeseltse 
lagere scholen die de ouders aanraden om op de parking aan het nabij gelegen kerkgebouw te parkeren en van 
daaruit te voet naar school te wandelen. Na controle ter plaatse door de dienst Mobiliteit worden die parkings 
opgenomen binnen het gebied van de zone 30 schoolomgeving. Hierdoor dient er verkeerssignalisatie te worden 
bijgeplaatst, verplaatst of verwijderd. 
 
 

11 Lokale economie - Organisatie 'Coronaveilig voetbalfeest' - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor de organisatie van de actie 'Coronaveilig voetbalfeest'. 
 
Via de actie 'Coronaveilig voetbalfeest' wil de gemeente Hoeselt de horeca ondersteunen tijdens de covid-19 
pandemie. Gedurende het Europees kampioenschap voetbal 'UEFA EURO 2020' kunnen Hoeseltse horecazaken 
en sportclubs met een publiek toegankelijk cafetaria zich kandidaat stellen voor de organisatie van een 
(kijk)evenement. Het gemeentebestuur maakt daarbij 10.000,00 EUR vrij om te verdelen onder de deelnemende 
kandidaten. Potentiële kandidaten werden uitgenodigd door de dienst Economie met het verzoek zich in te 
schrijven voor 7 juni 2021. Elke deelnemende horecazaak en/of sportclub waarvan de coronaveilige organisatie 
wordt goedgekeurd, ontvangt eenzelfde bedrag van minimum 250,00 EUR en maximum 500,00 EUR. Het exacte 
bedrag zal worden bepaald door 10.000,00 EUR te delen door het aantal aanvaarde inschrijvers. 
 
Na afloop van het Europees kampioenschap voetbal zal het college van burgemeester en schepenen, op voorstel 
van de dienst Economie, de lijst opstellen van de inschrijvers die in aanmerking komen voor een financiële 
tegemoetkoming. De uitgaven worden aangerekend in het lopende exploitatiebudget. 
 
 

12 Technische dienst - Aanpassing 'Reglement inzake de levering van boord- en betonstraatstenen aan 
inwoners voor het verharden van stoepen' - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt het aangepaste 'Reglement voor de levering van boord- en betonstraatstenen aan 
inwoners voor het verharden van stoepen' unaniem goed. 
 
Gezien de recente ontwikkelingen op klimatologisch en ecologisch gebied, die streven naar verantwoorde keuzes 
voor verharding van openbare ruimtes, stelt de Technische Dienst voor om het 'Reglement voor de levering van 
boord- en betonstraatstenen aan inwoners voor het verharden van stoepen' aan te passen. Het betreft meer 
bepaald een wijziging in de keuze van mogelijke materialen. Er zal voortaan gekozen kunnen worden tussen 
waterpasserende grijze betonklinkers, blauw-grijze natuursteenslag 7/14 of grond voor de grasberm. Er wordt 
een overgangsperiode voorzien voor de stoepverhardingen die nog aangevraagd werden volgens het bestaande 
reglement. Voor deze aanvragen zal men nog gebruik kunnen maken van de gewone grijze betonklinkers indien 
gewenst. 
 
Schepen Bert Vertessen licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Serge Voncken geeft aan dat de fractie Best Groen al heel lang opmerkingen heeft over dit reglement. 
Het verharden van stoepen is nefast. Dus deze aanpassing komt niets te vroeg. Er had al veel eerder beslist 
moeten zijn dat er waterdoorlatende materialen gebruikt moeten worden. Best Groen zegt al jaren dat er niet 
overal betonklinkers gelegd moeten worden. Het wordt nu eindelijk gehoord, waarvoor dank. 
 
 

13 Cultuur - Aanpassing statuten Projectvereniging Erfgoed Haspengouw - Goedkeuring 
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De gemeenteraad keurt de aangepaste statuten van de Projectvereniging Erfgoed Haspengouw unaniem goed. 
 
Projectvereniging Erfgoed Haspengouw startte op 1 januari 2021 de nieuwe beleidsperiode 2021-2026. Mede 
dankzij het engagement van alle deelnemende gemeenten werd een cultureel-erfgoedconvenant met de Vlaamse 
overheid goedgekeurd en krijgt de projectvereniging jaarlijks 275.000,00 EUR voor een dynamische cultureel-
erfgoedwerking in Haspengouw met en voor de lokale verenigingen. Via een aanpassing van de statuten wordt de 
officiële naam van de vereniging gewijzigd naar 'Projectvereniging Erfgoed Haspengouw' en wordt ze uitgebreid 
met de gemeenten Alken, Kortessem en Wellen. 
 
 

14 Cultuur - GC Ter Kommen vzw - Jaarrekening 2020 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de jaarrekening 2020 van GC Ter Kommen vzw unaniem goed als volgt: 
totale gewone opbrengsten (+) 113.125,81 EUR 
totale gewone kosten (-) 109.328,50 EUR 
resultaat 3.797,31 EUR 
 
 

15 Jeugd - Jeugdhuis X vzw - Jaarrekening 2020 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de jaarrekening 2020 van Jeugdhuis X vzw unaniem goed als volgt:  
totale gewone opbrengsten (+) 6.554,13 EUR 
totale gewone kosten (-) 6.621,93 EUR 
resultaat 2020 - 67,80 EUR 
 
Schepen Yves Croux licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Marc Bamps geeft aan dat hij een beetje verrast was door het negatieve resultaat. Het jaar 2020 was 
natuurlijk speciaal. Er was heel weinig mogelijk. Hoe is dit negatieve resultaat dan tot stand gekomen? 
 
Schepen Yves Croux antwoordt dat er natuurlijk weinig of geen inkomsten uit drankverkoop waren. Je zou dan 
kunnen zeggen dat je ook geen drank moet inkopen, maar dat is wel gebeurd. En er is ook heel wat drank 
verloren gegaan door de onzekerheid rond de al dan niet heropening ten tijde van de lockdown. Dan mocht het 
en vervolgens mocht het weer niet. En daarnaast is er van de gelegenheid ook gebruik gemaakt om een aantal 
investeringen te doen die anders niet gedaan zouden zijn. Er is bijvoorbeeld materiaal en meubilair aangekocht, 
de muziekinstallatie is hersteld, er zijn mondmaskers gekocht, etc. 
 
 

16 Sport - Sport Hoeselt vzw - Jaarrekening 2020 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de jaarrekening 2020 van Sport Hoeselt vzw unaniem goed als volgt: 
totale gewone opbrengsten (+) 154.388,05 EUR 
totale gewone kosten (-) 131.068,86 EUR 
resultaat 23.319,19 EUR 
 
 

17 School - Aanwending werkingsbudget beleidsondersteuning - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring om een gedeelte van het werkingsbudget dat de gemeente 
Hoeselt ontvangt van het departement Onderwijs van de Vlaamse overheid aan te wenden voor de organisatie 
van beleidsondersteuning in GBS Alt-Hoeselt. Hierbij kunnen één of meerdere personeelsleden aangesteld 
worden met als doel grote klasgroepen te ontdubbelen of te ondersteunen. Om dit te realiseren wordt voor het 
schooljaar 2021-2022 een krediet van 7.000,00 EUR in het gemeentebudget ingeschreven. 
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18 Secretariaat (gemeente) - Regionaal Landschap Haspengouw & Voeren vzw - Vervanging 
afgevaardigde algemene vergaderingen voor de legislatuur 2019-2024 - Goedkeuring 

 
Agendapunt 18 staat in het teken van de aanduiding van afgevaardigden in de bestuursorganen van 
intergemeentelijke samenwerkingsverbanden of verenigingen waar de gemeente Hoeselt deel van uitmaakt. De 
gemeenteraad beslist om bij de behandeling van dit punt geen gebruik te maken van een stembrief. De 
gemeenteraad verklaart zich unaniem akkoord met de voorgedragen kandidaat en dit zonder stemming. 
 
R. Moesen, gemeenteraadslid, wordt aangesteld als afgevaardigde van de gemeente Hoeselt in het Regionaal 
Landschap Haspengouw & Voeren vzw en dit voor de legislatuur 2019-2024. 
 
De gemeenteraad d.d. 21 februari 2019 stelde R. Coenegrachts, gemeenteraadslid, aan als afgevaardigde voor de 
gemeente Hoeselt bij het Regionaal Landschap Haspengouw & Voeren vzw, met als plaatsvervanger J. Boulet, 
gemeenteraadslid, en dit voor de legislatuur 2019-2024. Dhr. R. Coenegrachts werd vanaf 27 mei 2021 als 
gemeenteraadslid vervangen door mevr. R. Moesen. Via een schrijven d.d. 7 mei 2021 nam dhr. R. Coenegrachts 
ontslag als gemeenteraadslid. 
 
 

19 Secretariaat (gemeente) - Projectvereniging Erfgoed Haspengouw - Vervanging plaatsvervangend 
afgevaardigde algemene vergaderingen voor de legislatuur 2019-2024 - Goedkeuring 

 
Agendapunt 19 staat in het teken van de aanduiding van afgevaardigden in de bestuursorganen van 
intergemeentelijke samenwerkingsverbanden of verenigingen waar de gemeente Hoeselt deel van uitmaakt. De 
gemeenteraad beslist om bij de behandeling van dit punt geen gebruik te maken van een stembrief. De 
gemeenteraad verklaart zich unaniem akkoord met de voorgedragen kandidaat en dit zonder stemming. 
 
R. Moesen, gemeenteraadslid, wordt aangesteld als plaatsvervangend afgevaardigde van de gemeente Hoeselt in 
de Projectvereniging Erfgoed Haspengouw en dit voor de legislatuur 2019-2024. 
 
De gemeenteraad d.d. 21 februari 2019 stelde J. Schoefs, schepen, aan als afgevaardigde voor de gemeente 
Hoeselt bij Projectvereniging Erfgoed Haspengouw, met als plaatsvervanger R. Coenegrachts, gemeenteraadslid, 
en dit voor de legislatuur 2019-2024. Dhr. R. Coenegrachts wordt vanaf heden als gemeenteraadslid vervangen 
door mevr. R. Moesen. Via een schrijven d.d. 7 mei 2021 nam dhr. R. Coenegrachts ontslag als gemeenteraadslid. 
 
 

20 Secretariaat (gemeente) - Gemeentelijke Holding NV in vereffening - Agenda algemene vergadering 
van 30 juni 2021 en bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van de Gemeentelijke Holding nv in vereffening 
op 30 juni 2021 unaniem goed. 
 
De afgevaardigde, J. Boulet (titularis), die de gemeente Hoeselt op deze vergadering zal vertegenwoordigen, 
wordt gemandateerd een positieve stem uit te brengen. 
 
 

21 Secretariaat (gemeente) - nv Landwaarts Sociaal Woonkrediet - Agenda algemene vergadering van 23 
juni 2021 en bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van de nv Landwaarts Sociaal Woonkrediet van 
23 juni 2021 unaniem goed. 
 
Aangezien de uitnodiging laattijdig ontvangen werd, wordt de afgevaardigde van de gemeente Hoeselt, W. Raskin 
(titularis), gemandateerd om - indien het quorum op de algemene vergadering van 23 juni 2021 niet behaald 
wordt - op een eventueel volgende algemene vergadering(en) van nv Landwaarts Sociaal Woonkrediet met 
dezelfde agenda, een positieve stem uit te brengen. 
 



  Verslag GR 24/06/2021  12/14 

 
22 Secretariaat (gemeente) - Jaarverslag interlokale vereniging Wijk-werken 2020 - Goedkeuring 

 
 
De gemeenteraad keurt het jaarverslag 2020 en het jaaractieplan 2021 van de interlokale vereniging Wijk-werken 
unaniem goed. 
 
Door de Bijzondere Wet van 6 januari 2021 rond de 6de staatshervorming werden de gewesten bevoegd voor het 
PWA-stelsel. Het Vlaamse Gewest heeft hieraan een nieuwe invulling gegeven d.m.v. 'wijk-werken'. Op 1 januari 
2018 werd een interlokale vereniging Wijk-werken opgericht met 4 gemeentes en 4 OCMW's, zijnde Hoeselt, 
Voeren, Riemst en Bilzen. Deze samenwerking loopt t.e.m. het jaar 2023. Het project ‘wijk-werken’ is een 
voortraject waarin de arbeidsattitudes en -vaardigheden van een wijk-werker in kaart worden gebracht. De 
doelgroep bestaat uit langdurige werkzoekenden die (terug) een eerste werkervaring opdoen. 
 
Het beheerscomité van de interlokale vereniging Wijk-werken besliste op 14 oktober 2020 om een jaarverslag op 
te maken en zo een overzicht te bekomen van de stand van zaken aangaande het project. Uit het verslag komt 
naar voren dat er een algemeen dalende trend was in de werking. Dit schrijft men grotendeels toe aan de covid-
19 pandemie tijdens het jaar 2020. Vooral in de maanden maart t.e.m. juni 2020 was er een daling van het aantal 
gepresteerde uren. Ook het aantal wijk-werkers daalde enigszins. Daarnaast was er een uitbreiding van het aantal 
nieuwe activiteiten. Dit biedt meer mogelijkheden om een match te vinden met potentiële kandidaat wijk-
werkers. Door de algemeen dalende trend kenden ook de inkomsten een daling. In totaal bedroegen de 
inkomsten 46.402,80 EUR zijnde opbrengsten van wijk-werkcheques en inschrijvingen van gebruikers. 
 
De vereniging is van mening dat het aangewezen is om te blijven inzetten op de promotie van het wijk-werken, 
het verhogen van doorverwijzingen alsook het creëren van nieuwe activiteiten door enerzijds nieuwe gebruikers 
aan te trekken en anderzijds als lokaal bestuur in te zetten op verbreding van de activiteiten. Deze punten zijn 
neergeschreven in het jaaractieplan 2021 dat mee opgenomen is in het jaarverslag.  
 
 

23 Secretariaat (gemeente) - Gemeentelijke administratieve sancties (GAS) - Vaststelling reglement 
houdende overtredingen betreffende het stilstaan en het parkeren en overtredingen betreffende de 
verkeersborden C3 en F103, vastgesteld met automatisch werkende toestellen - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de politieverordening betreffende de gemeentelijke administratieve sancties voor 
overtredingen m.b.t. het stilstaan en het parkeren en overtredingen m.b.t. de verkeersborden C3 en F103 
vastgesteld met automatisch werkende toestellen unaniem goed. De politieverordening zal in werking treden op 
1 juli 2021. 
 
De wet van 24 juni 2013 voorziet de mogelijkheid om een categorie van gemengde inbreuken in te voeren, nl. 
overtredingen betreffende het stilstaan en parkeren en overtredingen van de bepalingen betreffende 
verkeersbord C3 (verboden toegang in beide richtingen) en F103 (voetgangerszone), de zogenaamde GAS-4. Deze 
inbreuken blijven strafbaar in de wegverkeerswetgeving, maar tegelijkertijd voorziet men de mogelijkheid om 
deze inbreuken administratief af te handelen. De administratieve boetes worden in dit geval door de gemeente 
zelf geïnd. 
 
De gemeente Hoeselt wenst de overtredingen in de categorie GAS-4 administratief af te handelen, en heeft in de 
gemeenteraadszitting van 29 april 2021 dan ook beslist de provinciale sanctionerende ambtenaren aan te stellen 
voor de afhandeling van haar GAS-dossiers en heeft daartoe een samenwerkingsakkoord met de provincie 
Limburg afgesloten. 
 
De betreffende inbreuken moeten opgenomen worden in een politieverordening waarbij een administratieve 
geldboete wordt bepaald zoals voorzien in het koninklijk besluit van 9 maart 2014, gewijzigd op 19 juli 2018. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
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Raadslid Fons Capiot vraagt of burgemeester Werner Raskin even kan uitleggen wat hij zich moet voorstellen bij 
'automatisch werkende toestellen'. 
 
Burgemeester Werner Raskin verduidelijkt dat dit opgenomen wordt in het reglement om het mogelijk te maken 
zodra er automatisch werkende toestellen beschikbaar zijn. In sommige gemeenten zijn deze toestellen reeds in 
gebruik. Deze vaststellingen zullen altijd gebeuren door de politie en niet door de gemeente. De automatische 
toestellen zullen verbonden worden met de provinciale GAS-ambtenaar. Daarmee kan de vaststelling snel 
verwerkt worden met zo weinig mogelijk werk voor de gemeente zelf. 
 
Raadslid Marc Bamps vraagt of de camera die men op dit ogenblik heeft hier ook onder valt. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat dit reglement niets te maken heeft met snelheidscontroles. Dat is 
GAS 5. Hier gaat het om GAS 4 met overtredingen zoals éénrichtingsverkeer, stoepparkeren, ed. In plaats van de 
hogere overheid zal de gemeente deze boetes kunnen innen, maar dan via de provinciale GAS-ambtenaar. 
Snelheidsovertredingen vallen onder GAS 5. Dat is een regeling die in de nabije toekomst in orde gemaakt zal 
worden. 
 
 

24 Secretariaat (gemeente) - Gemeentelijke administratieve sancties (GAS) - Protocolakkoord tussen het 
Parket van de procureur des Konings en de gemeente Hoeselt - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad bekrachtigt het protocolakkoord over overtredingen betreffende het stilstaan en het parkeren 
en overtredingen betreffende de verkeersborden C3 en F103 vastgesteld met automatisch werkende toestellen 
dat werd afgesloten tussen de procureur des Konings van het gerechtelijk arrondissement Limburg en het college 
van burgemeester en schepenen. 
 
De wet van 24 juni 2013 voorziet de mogelijkheid om een categorie van gemengde inbreuken in te voeren, nl. 
overtredingen betreffende het stilstaan en parkeren en overtredingen van de bepalingen betreffende 
verkeersbord C3 (verboden toegang in beide richtingen) en F103 (voetgangerszone), de zogenaamde GAS-4. 
 
De betreffende inbreuken werden heden opgenomen in een politieverordening waarbij een administratieve 
geldboete wordt bepaald zoals voorzien in het koninklijk besluit van 9 maart 2014, gewijzigd op 19 juli 2018. 
 
 

25 Secretariaat (gemeente) - Attest vervanging voorzitter OCMW- en gemeenteraad - Kennisgeving 
 
De gemeenteraad neemt kennis van het attest van Jordi Boulet, voorzitter van de OCMW- en gemeenteraad, 
opgemaakt d.d. 3 juni 2021 waarmee hij in geval van verhindering om redenen van vakantie, ziekte of andere 
omstandigheden schepen Bert Vertessen aanstelt als waarnemend voorzitter van de OCMW- en gemeenteraad 
tijdens elke periode van afwezigheid. 
 
 

26 Secretariaat (gemeente) - Bekrachtiging burgemeestersbesluit tot het organiseren van de OCMW- en 
gemeenteraad van 24 juni 2021 in GC Ter Kommen met beperkt publiek - Goedkeuring 

 
Op vraag van burgemeester Werner Raskin bekrachtigt de gemeenteraad het burgemeesterbesluit d.d. 9 juni 
2021 waarin werd beslist om de zitting van de gemeenteraad van 24 juni 2021 te laten plaatsvinden in GC Ter 
Kommen met een beperking van het bezoekersaantal. De fysieke vergadering is toegankelijk voor publiek en pers 
rekening houdend met de huidige coronamaatregelen en social distancing. 
 
 

27 Secretariaat (gemeente) - Bekrachtiging burgemeestersbesluit tot het organiseren van de OCMW- en 
gemeenteraad van 28 juni 2021 in GC Ter Kommen zonder publiek - Goedkeuring 
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Op vraag van burgemeester Werner Raskin bekrachtigt de gemeenteraad het burgemeesterbesluit d.d. 16 juni 
2021 waarin werd beslist om de zitting van de gemeenteraad van 28 juni 2021 te laten plaatsvinden in GC Ter 
Kommen zonder publiek. De fysieke vergadering zal gevolgd kunnen worden via livestream. 
 
 

28 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 27 mei 2021 - Goedkeuring 
 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 27 mei 2021, opgemaakt onder 
verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden goedgekeurd. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 22u00. 


